
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 24.03.2021 
 

Mødedato 

24.03.2021 

 

Mødested/lokale 

TEAMS 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

20.00 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Majbritt Skov Christensen, Torben Steenholdt, Thomas 

Brandt Pasgaard, Palle Laursen, Jeppe J Moos, Maria Størup, Iulien-Relu Apostu, Astrid Gaudesen 
Fraværende  

Pernille Bruun Ganzel Jensen, Jeanette Irene Hansen, Julie Toft,  

 
Dato 

30.03.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Lukkedage i SFO’en 

 

 

 

 

 

 

 

3. Økonomi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. It-strategi 

 

 

 

 

 

Palle Laursen var ordstyrer. 

 

 

Heine Hansen gennemgik de ønskede lukkedage. Vejle Midtbyskole er den 

SFO, der har færrest lukkedage, og lukkedagene giver bedre mulighed for at 

udnytte ressourcerne. I ugerne 28, 29 og 30 er Vejle Midtbyskole 

sampasningsinstitution. Juli er betalingsfri, men man har mulighed for et tilkøbe 

moduler. Lukkedage har aldrig tidligere givet anledning til utilfredshed. Ønsket 

om lukkedage blev imødekommet.  

 

 

Heine Hansen gennemgik regnskab og budget for SFO’en. Der var et mindre 

overskud for 2020. En af de store poster i regnskabet 2020 var ”isbjerget”. 

Børnetallet i SFO’en ser ud til at falde i det kommende skoleår, men der er 

allerede taget højde for nedgangen i budgettet, og der er foretaget de 

nødvendige tilpasninger. 

 

Lasse Rasmussen gennemgik regnskab og buget for almendel og 

kompetencecenter. Begge afdelinger gik ud af 2020 med overskud. Posterne i 

regnskabet blev uddybet. Bestyrelsen spurgte blandet ind til, om der blev brugt 

ressourcer nok på it. Lasse Rasmussen begrundede udgiften i budgettet med, at 

Vejle Kommune har en strategi, der hedder ”Bring your own device”. Ifølge 

den opfordrer vi alle elever fra 4. klassetrin til selv at medbringe device. 

 

 

Lasse Rasmussen redegjorde for skolens digitaliseringsstrategi. Strategien er 

forankret i Vejle Kommunes digitaliseringsstrategi ”Den digitale skole 2016-

2020”.  Strategien indeholder visioner for 7 temaer: 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 24.02.2021 

 

 

6. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Infrastruktur og udstyr: 

Infrastruktur og udstyr giver pædagogisk merværdi. Det skal blandt andet være 

muligt at lære på anderledes og smartere måder. 

 

Læring og dannelse: 

Den digitale skole har fokus på, at alle elever bliver så dygtige, de kan. Eleverne 

dannes digitalt, så de kan fungere og handle som borgere i et stadig mere 

digitalt samfund. 

 

Læremidler: 

Skolens digitale læremidler er af høj pædagogisk kvalitet, og understøtter 

elevernes faglige læring og digitale dannelse, herunder tilegnelse af det 21. 

århundredes kompetencer. 

 

Kommunikation og vidensdeling: 

Personale, elever og forældre kommunikerer på Vejle Kommunes 

samarbejdsplatform. Personalet deler pædagogisk viden på tværs af skoler, 

blandt andet via Vejle Kommunes læringsplatform. 

 

Kompetenceudvikling: 

Praksisnærhed, videndeling og netværksdannelse er grundpiller i personalets 

kompetenceudvikling i den digitale skole. 

 

Ledelse: 

Ledelsen sikrer, at elever og personale har de bedste muligheder for læring og 

dannelse i det 21. århundredes digitale skole. 

 

Kultur: 

Skolens hverdag er båret af en stærk digital kultur. 

 

Alle visionerne følges op af konkrete lokale mål. 

 

Det blev foreslået, at inddrage SSP i arbejdet web etik i uge 6. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand: 

Intet nyt. 

 

Ledelse: 

Den kommende 0. årgang skal deltage i et projekt med Sygeplejeskolen 

angående sund kost. 

 

Vi skal ansætte to lærere og en barselsvikar. Ansættes blandt de lærere, der 

forflyttes fra andre skoler. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Godkendelse af 

timefordelingsplan 

 

 

 

8. Information og 

retningslinjer vedr. 

nærkontakt til 

smittet, samt 

mulighed for 

onlineundervisning 

under selvisolation 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Klubanalyse 

 

 

 

10. Revidering af 

”Politik for sund 

kost” 

 

 

 

 

Der er lavet plan for de elever, der skal starte efter påske. Det er bl.a. besluttet, 

at 6. årgang flytter på Strandgade. Der skiftes mellem virtuel undervisning og 

fysisk fremmøde for en uge af gangen, men skemaet følges. 

 

Vi undersøger, om den fysiske fremmøde kan ændre i antallet af elever, der er i 

nødundervisning,  

 

Der tilbydes to ugentlige tests af elever over 12 år og personale. Alle opfordres 

til at lade sig teste. Der arbejdes i øjeblikket på, at testresultaterne registreres på 

sundhed.dk. 

 

Elevrådet: 

Der har været afholdt gruppeinterview i forbindelse med analyse af 

klubområdet. Elevrådet anbefalede, at klubberne lå tæt på, holdt åbent om 

aftenen, og at det ville være en god ide med computere, så der kunne holdes 

LAN-parties. 

 

 

Jens Ove Dalby gennemgik forslaget til timefordelingsplan. Der er ingen 

ændringer i forhold til den, der blev fremlagt sidste år, men som ikke blev 

anvendt på grund af Corona. Planen blev godkendt. 

 

 

Jens Ove Dalby gennemgik den procedure, der på Vejle Midtbyskole ved 

hjemsendelse af elever og personale i forbindelse med Corona. Proceduren er 

udarbejdet med baggrund i ”Drejebog for COVID-19”, der er udsendt fra 

Uddannelse & læring. Drejebogen ændres løbende, og vi er nu nået til version 

26.  

 

Det er afdelingslederne, der er ansvarlige for at kontakte forældrene og sørge 

for, at eleverne sendes hjem. Det er også afdelingslederen, der indkredser 

gruppen af personale, der skal sendes hjem. Det er Jens Ove Dalbys opgave at 

informere forældre, personale og Uddannelse & læring, når de involverede er 

kontaktet.  

 

Bestyrelsen pointerede vigtigheden af, at der hurtigt kommer klare udmeldinger 

til forældrene. Det var et ønske, at man orienterede om, hvem der var smittet. 

Det er imidlertid ikke muligt af hensyn til GDPR. 

 

 

Det blev besluttet, at behandle punktet på et ekstraordinært bestyrelsesmøde den 

6.4.2021 kl. 17.00. Sekretæren indkalder. 

 

 

Punktet udsættes til næste ordinære bestyrelsesmøde. 

 

 

 

 



 

 

11. Forældrehenvendels

er 

 

 

 

12. Årshjul 

 

 

13. Eventuelt 

 

 

Formanden havde modtaget en henvendelse vedrørende information og 

retningslinjer i forbindelse med Corona. Henvendelsen blev behandlet under 

pkt. 8. 

 

 

Intet nyt til årshjulet 

 

 

Intet til punktet 

 

 

 

 

 

 

Næste møde mandag den 26.04.2021 kl. 17.30 – 19.30  


